
THE ISSUE
We have received limited reports of users experiencing malfunctioning “Birds” while 
using the Rope Runner Pro. We ask you to do a manual inspection and a function test 
of your product, to detect any possible concerns. Please refer to point 3 and point 6 in 
your user instructions for detailed information on inspection criteria. 

THE REMEDY 
At Notch Equipment we take your safety seriously. In case your product does not pass the functional inspection, please 
remove it from service immediately and return it for repair or replacement by contacting info@notchequipment.com or 
calling (833) 795-0604. Thank you for putting your trust in Notch Equipment.

11/09/2021

SPECIFIC INSPECTION METHOD
Verify the Bird pivots smoothly and the effectiveness of its spring. 

MONTH OF 
MANUFACTURE

YEAR OF 
MANUFACTURE

WLL 130kg

BATCH #’S THAT  
SHOULD BE INSPECTED
Includes the Month and Year of  
Manufacture dates as follows

05/20 07/20 08/20 10/20 
12/20   03/21 05/21 10/21  

The spring must 
allow the Bird 
to recoil without 
resistance.

Compress the Bird 
completely with the 
Rope Runner Pro 
oriented as shown. 

SAFETY INFORMATION
Case of “BIRD” malfunction with  
NOTCH item # 53420 - Rope Runner Pro

THE 
BIRD
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INFORMATION DE SÉCURITÉ
Cas de dysfonctionnement du « bec » avec  
le Rope Runner Pro n°53420 de Notch

LE DYSFONCTIONNEMENT
Nous avons reçu quelques retours d’utilisateurs ayant rencontré un dysfonction-
nement du « bec » lors de l’utilisation du Rope Runner Pro. Nous vous demandons 
d’effectuer une inspection manuelle et un test de fonctionnement de votre produit, 
afin de détecter tout problème éventuel. Veuillez vous référer au point 3 et au point 
6 de votre mode d’emploi pour des informations détaillées sur les critères d’ins-
pection.

N° DE LOTS 
À INSPECTER
Comprend le mois et l’année des 
dates de fabrication comme suit

05/20     07/20     08/20     10/20     
12/20     03/21     05/21     10/21

MÉTHODE D’INSPECTION SPÉCIFIQUE
Vérifiez que le « bec » pivote en douceur et l’efficacité de son ressort.

LA PRISE EN CHARGE
Chez Notch Equipment, nous prenons votre sécurité au sérieux. Si votre produit ne passe pas l’inspection 
fonctionnelle, veuillez le mettre hors service immédiatement et le renvoyer pour réparation ou remplacement 
en contactant info@notchequipment.com ou en appelant le (833) 795-0604. Merci de faire confiance à Notch 
Equipment.
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Traduit en Français le 21/12/2021

Comprimez com-
plètement le « bec » 
avec le Rope Runner 
Pro orienté comme 
indiqué.

LE 
« BEC »

MOIS DE  
FABRICATION

ANNÉE DE  
FABRICATION

Le ressort doit 
permettre au 
« bec » de revenir 
sans résistance.


